
 
 

 
 

Kraków, 10 maja 2022 roku  

 

Do  
Jacka Majchrowskiego  
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  

 

Dotyczy:  postępów przy budowie linii tramwajowej do Górki Narodowej 

 

ZAPYTANIE 

 

 Szanowny Panie Prezydencie,  

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku 

z późniejszymi zmianami (Dz.U. z 2020 r. poz. 713), zwracam się do Pana z zapytaniem 

w następującej sprawie.  

Mieszkańcy nieruchomości zlokalizowanych w okolicach przylegających do budowanej aktualnie 

linii tramwajowej do Górki Narodowej wskazują, że na terenie budowy, w miejscach oddalonych 

od głównych węzłów komunikacyjnych powstających w ramach realizacji linii, nie toczą się żadne 

prace budowlane. Taki stan rzeczy był widoczny nie tylko w okresie zimowym, kiedy to zapewne 

zgodnie z umową mogły występować przerwy w prowadzeniu inwestycji, ale również w okresie 

wiosennym brak jest widocznych intensywnych prac budowlanych. Co więcej, z informacji 

medialnych wynika, że wykonawcy inwestycji zawnioskowali o wydłużenie terminów realizacji 

oraz zwiększenie wynagrodzenia.   

Dodatkowo mieszkańcy zgłaszają, iż w związku z pracami budowlanymi nieczystości i błoto są 

roznoszone przez pojazdy budowy po okolicznych ulicach. Problem ten w szczególności dotyczy 



 
 

 
 

ulic Bociana i Siewnej, którymi to drogami poruszają się nienależycie oczyszczone pojazdy 

budowy, wyjeżdżające z terenu inwestycji. 

 

Mając na uwadze powyższe, zwracam się do Pana z następującymi pytaniami: 

1. Jaki jest aktualnie stan zaawansowania prac na budowie linii tramwajowej do Górki 

Narodowej? Czy są już opóźnienia w stosunku do harmonogramu? 

2. Jaki jest wynikający z umowy termin zakończenia budowy tej linii tramwajowej?  

3. Czy wyznaczony w umowie z inwestorem termin zakończenia budowy linii 

tramwajowej jest zagrożony? Jaki jest przewidywany okres opóźnienia oddania linii 

do użytku? 

4. Na jakim etapie są rozmowy z wykonawcą, dotyczące wzrostu wynagrodzenia? Jakie 

żądania stawia firma? 

5. Czy inwestor stosuje się do zaleceń oczyszczania pojazdów przed włączeniem ich do 

ruchu na drodze publicznej?  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 
_________________________ 

Łukasz Gibała  

 


